
Styrelsemöte samhällsfiireningen
Kifab 30.e mars 2011

Närvarande: Roger Ekstrand, Maria Wogenius, Putte Johander, Pia Grahn, Trine Reed Jensen,
Ann-Sofie Wallteng, Helena Torgilsman, Ties Hildebrand.

l. Mötets öppnade

Ordförande hälsade alla välkomna

Intresseområden inom styrelsen:

stvrelsemedlem intresseområden
Roger: hamnen
Maria: Skola, inflyttning boendefråga
Trine: skola, fritidsaktiviteter fiir barn
Ann-Sofie skola, boende
Helena skola, naturen, möjlighet att leva här; arbete
Ties Skola, nationalparken
Putte skola, kultur, lokaltrafik
Pia att m Koster att vara ett året runt levande samhälle. Jobb. bostäder,

2. Val av Justerare fdr protokollet

Mötet valde Maria. Ann-Sofie

3. Firmatecknare

Mötet valde att Roger Ekstrand och Putte Johander har befogenhet att teckna firman var ftir sig.

Roger fbrtsätter som kassör.

4. Genomgång av Stadgarna

Roger gick igenom stadgama ltir fiireningen.

5. Hur skall vi arbete

Roger presenterade ett förslag på ansvarsupplägg för styrelsen. se bifogad fiI. Mötet beslutade att
arbeta efter liirslaget.

Ansvarsområden samhällsfiirenings styrelsemedlemmar:
Vård och omsorg: Roger. Magnus
Teknik och infrastrukrur: Ko s t e r ki nke n, ko l l e kt iv t r afi k: P utIe, v ö gar/ ha mncr: Helena
Bam och utbildning: Trine. Ann-Sofie
Övergripande: Pia, Maria
Miljö och bygg: Ties och Roger

Ansvariga driver frågoma inom respektive område och rapporterar/informerar styrelsen på
styrelsemötena. Om inom ett ansvarsområde ärendet blir mycket omfattande kommer övriga
medlemmar i styrelsen vara behjälplig



6. Genomgång av liirslag på fiireningsstruktur Koster
Roger presenterade en idd att samordna, {ijrdela och effektivisera arbetet ftireningama emellan. Se
bilaga. Förslaget är positi!.t. Pia tar upp det med Kostemämnden.

7. Kosterkuriren

Roger ansvarar som tidigare ör Kuriren, nytt nummer i utges i maj.

Försök att inltira annonsering/sponsring, (en spalt diir sponsrande Kosterföretag finns med i form av
logga eller ftiretagsnamn), iör att finansiera tryckkostnader.

Trine och Helena tog på sig att fi in sponsorer, Maria tar upp det på företagarftireningen.
Nationalparken bör också betala f<ir text i Kuriren.
Föreslaget pris ft)r sponsring per ftiretag och utgivning (reklamplats): 300 kr

7, Kosterkuriren

Maria informerade att ftiretagarföreningen (Susanne) håller på att göra om hemsidan
wurv. kosteloama.com där mer information om samhällsftireningen ska ingå. Måste vara möjligt att
uppdatera hemsidan av någon fiån samhälls{tireningen. Maria kollar med Susanne.

Altematirt att samhällsiiireningen har en fristående hemsida. Roger har tagit fram ett ftirslag på hur
hemsidan kan se ut.

8. Utse delegater/styrelsemedlemar

Delegater till Kosterhavsdeligationen.
Mötet beslutade att utse Roger och Maria till delegater i Kosterhavsdelegationen

Medlemmar i Kosterstift elsen
Mötet beslutade att utse Ties och Roger
Möten maste vara på kvällstid eller helg ltjr att arbetande folk ska ha möjlighet att komma. Annars
är det ett demokatiskt problem, då folk med vanliga arbetstider riskerar att bli underrepresenterade.
Roger gar på mötet den 31.a mars och framftir önskan om att hålla möten på andra tider.

Delegat till Kifab:
Mötet beslutade att utse Putte
Styrelsemöte en gång om aret.

9. Fraktkostnader "Affiirn på Nord"

Det är viktigt att affiiren på Nord finns, bl.a. för att minska trycket på linfiirjan på sommaren.
Besökare på talplatsen behöver nära tillgang till aff?ir då de saknar kylmöjligheter och behöver
handla ofta.
Mötet beslutade att Maria tar upp fragan i ftiretagarftireningen för eventuellt fortsatt handläggande
mot kommunen.

10. Hur agerar vi ang. upphandlingen i Nationalparken?

Roger har varit i kontakt med A. Tysklind och han säger att de har löljt de lagar och förordningar
som finns.



Den avgörande anledningen till att Kosterstiftelsen AB ej fickjobbet var priset.

Efter diskussion med bl.a. Lasse Linusson och Sofie Regnander framkom fiiljande:

Det viktiga åA att ffi en långsiktishet ltir Kosterstiftelsens AB anstiillda.
Nationaloarken anst?iller 4-5 miin/kvinnor.
Öwigajobb bör gå som projektanställningar.

Viktigt är att vi inte ska motarbeta den entreprenör som fick beställningen. A. Tysklind har sagt att
folk ska anstiillas men lovar inga anstiillningar till Kosterbor

Pia informerade om att Kosternämrden kommer att skriva en inlaga till Liinsstyrelsen.
Kosternämnden vill sedan att Kosters Samhällsftirening skriver ett inledande brev till inlagan.

Mötet överens om att stiilla upp på detta under örutsättning att vi tillsammans får tillgang till
breven och kan stiilla oss bakom detta. Pia återkommer.

11. Övriga frågor.

' Kosterlänken. Kosterbor med linf?irjekort bör inte betala på sommaren.
Bemanningen: Många lägger pengar i automaten och står och våintar. Kosterbåten åker inte mellan
Långagärde och Västra bryggan. Problem ftir Strandkanten på för och eftersäsong då kundema inte
kommer fram och tillbaka.
Helena driver ärendet.

" Kollektivtrafiken.
Vi bör ligga på ftr att inte båttidema skall dras in på vinterhalvåret.
Anslutningarna båt-buss, tåg är mycket dåligt matchade.
Putte: Kommunicera med Företagarft)reningen och kontakta kommun. Roger har namn på

kontaktperson.

o Solkoster undrar om någon kan ta över ansvar ftir flytbryggan vid Rörvik. De har bestiimt att inte
lägga ut bryggan i år pga. ftirsäkring och underhåll.

" Elisabeth Bergström efterlyser en handikappbadplats. Förslagsvis vid Kilesand. Bra läge näa
båtbrygga.

' Lekplats fiir allmiinhet.

Ann-Sofie och Trine tar hand om paketet badbrygga, handikappbadplats. lekplats.

' Missnöje med Nationalparken.
Det är problem med sophanteringen och nationalparken har inte bidragit med något...
Nationalparken ska locka folk och många kommer hit pga. av den, men de är inte beredda att ta
hand om allt vad det innebär här på Koster (Sophantering (källsortering), Toaletter, tömning av
papperskorgar.
Mötet föreslog att vi gör en skrivelse om detta. Roger driver.

12. Avslutning
Roger tog upp vilka dagar som passar som mötesdag. Mötet enades om Tisdagar. Kallelse går ut via
e-mail. Ett möte till planeras innan sommaren förslagsvis efter Kosterhavsdelegationsmötet.
Ordliirande tackade ltir visat intresse och avslutade mötet.



Justerare av protokollet:

Am-Sofie Wallteng

\:r, !J+r.\r$c${tl+r
S ekreterare :

Putte Johander

Maria Wogenius


